
ZÁPIS  A  NÁVRH  NA USNESENÍ  Č. 15/2025  Z JEDNÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  

OBCE  TĚŠANY  KONANÉHO  DNE 10.3.2024 OD 19.00 hod. VE SRUBU 

 

1. Zahájení 

Starosta obce přivítal přítomné zastupitele a hosty. Zahájil zasedání zastupitelstva 
obce Těšany v 19.00 hod. Oznámil, že zasedání bylo řádně vyhlášeno, svoláno   
a konstatoval přítomnost nadpolovičního počtu členů ZO s tím, že zastupitelstvo obce 
je usnášeníschopné. Program byl řádně a v termínu vyvěšen na úřední desce. Uvedl, 
že zápis z minulého zasedání ZO byl ověřen a nebyly proti němu vzneseny žádné 
námitky. Starosta konstatoval, že v zápisu bude jmenovitě uvedeno, jak který 
zastupitel hlasoval v jednotlivých usneseních.   

Přítomno:  15 

Omluveni: 0 

Neomluveni:  0 

Dle jednacího řádu je povinností člena ZO doručit na OÚ písemnou omluvu.   

2. Projednání a schválení programu jednání 

Přítomní zastupitelé obce obdrželi program ZO společně s pozvánkou na zasedání 

ZO.  

Starosta obce navrhuje schválení následujícího programu: 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Schválení ověřovatelů zápisu 
4. Zpráva starosty z jednání RO a činnosti OÚ 
5. Zpráva výborů a komisí 
6. Různé, diskuze 
7. Závěr 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



Návrh na usnesení:  

ZO Těšany schvaluje program jednání. 

Hlasováno:  

Pro  15 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Pavel Horák, Tomáš Gratcl, Martin 

Rychlík, MUDr. Bronislav Hnilička, Jiří Petlák, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jan 

Krakovič, Petr M. Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, Ing. Jana Šnajdrová, 

Jana Štelclová, Ing. Vojtěch Vymazal, lic. Roman Viktorin 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

Další návrh na usnesení zní:  

 

Návrh na usnesení:  

ZO Těšany schvaluje, že usnesení k bodům jednání bude přijímáno hlasováním 

jednotlivě v návaznosti na jejich projednání. 

Hlasováno:  

Pro  15 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Pavel Horák, Tomáš Gratcl, Martin 

Rychlík, MUDr. Bronislav Hnilička, Jiří Petlák, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jan 

Krakovič, Petr M. Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, Ing. Jana Šnajdrová, 

Jana Štelclová, Ing. Vojtěch Vymazal, lic. Roman Viktorin 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

 

 

 

 

 

 



3. Schválení ověřovatelů zápisu: 

Starosta obce navrhl ověřovatele Janu Štelclovou a Bc. Jaroslava Nádeníčka. 

 

Návrh na usnesení:   

ZO Těšany schvaluje ověřovatele zápisu Janu Štelclovou a Bc. Jaroslava 
Nádeníčka 

 

Hlasováno:  

Pro  15 

Milan Strouhal, Ing. Miroslav Zborovský, Ing. Pavel Horák, Tomáš Gratcl, Martin 

Rychlík, MUDr. Bronislav Hnilička, Jiří Petlák, Bc. Jaroslav Nádeníček, Ing. Jan 

Krakovič, Petr M. Vaněček, Mgr. Vladislava Vaněčková, Ing. Jana Šnajdrová, 

Jana Štelclová, Ing. Vojtěch Vymazal, lic. Roman Viktorin 

proti  0      

zdržel se  0  

Usnesení bylo schváleno.  

Zapisovatelem byla určena zastupitelka Mgr. Vladislava Vaněčková. 

 

4. Zpráva starosty z jednání RO a činnosti OÚ 

Vážení zastupitelé, 

rád bych vás informoval o aktuálním dění v obci a o probíhajících i plánovaných 

investicích a opravách. 

Dokončené opravy a úpravy 

• Na začátku roku jsme vyměnili staré zářivky za LED panely v čekárně a ordinaci 

dětského lékaře, stejně tak i ve vestibulu tělocvičny. 

• MUDr. Gratclová si na přelomu ledna a února objednala nový nábytek do ordi-

nace, což jsme využili k provedení nezbytných oprav. Bylo namontováno nové 

osvětlení, upraveny rozvody vody a elektřiny, položeno nové linoleum a míst-

nosti byly vymalovány. 

• Ve sklepě pod školkou jsme upravili umístění vodoměrů, aby byla fakturace pře-

hlednější a jednodušší. 

• Během vánočních svátků dosloužil plynový kotel na Myšáku, proto jsme jej vy-

měnili za nový. 



• Na základě doporučení statika jsme na Myšáku odstranili vlhké venkovní omítky 

a zároveň jsme vodu z okapů svedli přímo do kanalizace. Při těchto pracích 

jsme nechali odkrýt i základy budovy, abychom zjistili jejich stav. Statik nyní 

připravuje návrh případné izolace, zpevnění základů a zhodnocení únosnosti 

budovy. Součástí průzkumu byla i kontrola střešní konstrukce a půdního pro-

storu. 

 

Plánované opravy a investice 

• Abychom se mohli ucházet o případné dotace na rekonstrukci Myšáku, je po-

třeba dokončit stavebně-technický průzkum ještě před předáním projektu archi-

tektovi. O rozsahu oprav budeme rozhodovat společně v zastupitelstvu, ale už 

nyní je jasné, že odvodnění základů a oprava střechy jsou neodkladné kroky, 

které zrealizujeme co nejdříve. 

• V únoru došlo k zatékání střechou nad třídou Žirafek (prostor vedle tělocvičny). 

Po rozebrání střechy jsme zjistili havarijní stav nosné konstrukce i krytiny, která 

je starší víc než 20 let (takže došla na konec své životnosti). Čekáme na ceno-

vou nabídku na rekonstrukci střechy, která je nevyhnutelná. Po konzultaci s pro-

jektantem rozhodneme také o případné opravě střechy tělocvičny a knihovny, 

které mají střechu řešenou jinou technologií, ale s podobnou životností. Obec 

prozkoumá možnosti pojistné smlouvy, zda se na havarijní stav vztahuje po-

jistné krytí. 

• V tělocvičně jsme v rámci záruky nechali opravit drobné praskliny na podlaze. 

Před koncem záruky v létě zvažuje obec druhou kontrolu povrchu. Zároveň v 

době, kdy tělocvična nebude využívaná, zvažujeme vyčištění koberců. 

 

Rozvojové projekty 

• Dětská lanová věž – Po zabetonování patek a navezení štěrku plánujeme v 

příštím týdnu její montáž. 

• Přístavba střechy kabin – Projekt byl podán ke schválení na stavební úřad. 

• Oprava parketu – Po jednání na stavebním úřadě v Židlochovicích máme po-

tvrzeno, že opravu povrchu parketu můžeme zahájit s tím, že na tenhle úkon se 

stavební povolení nevztahuje. Usilujeme o správné načasování prací jak na ka-

binách (kdy snad bude vydané stavební povolení), tak i na parketu, aby si akce 

vzájemně nevadily.  

• Úprava kanalizační šachty u kabin – S VAS jsme se dohodli na jejím posu-

nutí, což je podmínka pro rozšíření střechy kabin. Stavební povolení není po-

třeba, práce proběhnou mezi 17. 3. a 11. 4. 2025, tedy před hlavní sezónou na 

hřišti. 

 



• Vodovod na Kradlově – VAS aktuálně provádí výběrové řízení na dodavatele. 

Jakmile bude vybrána realizační firma, dostaneme včas informace o termínu 

zahájení prací. Dohoda je po Velikonocích. 

• Internetová infrastruktura (CETIN) – Po jednání s ředitelem CETINU panem 

Hrouzou máme potvrzeno, že na práce spojené s připojením optiky v Těšanech, 

mají vyčleněny finanční prostředky. Během měsíce se dostaví projektant a akvi-

ziční technik, který bude kontaktovat jednotlivé domácnosti. 

Cyklostezka 

• Po jednání s Pozemkovým úřadem jsme zahájili kácení náletových dřevin v 

okolí čističky, aby byl prostor připraven do konce března. Výběrové řízení na 

prováděcí firmu má pozemkový úřad plánováno na duben .Pokud půjde vše 

podle plánu, cyklostezka financovaná státem by měla být hotová a zkolaudo-

vaná do konce roku 2025. Jednání je ovšem zatím v ústní rovině a vše záleží 

na konečných možnostech financování  akce. 

Krajský audit 

• Dnes a zítra probíhá na OÚ audit hospodaření, provádějí jej pracovníci JMK.  

 

RO schválila  

Objednávku přeložky kanalizační šachty a prodloužení jednotné kanalizace od VAS, 
a.s. na projektu - přístavba střechy fotbalových kabin. Cena bez DPH 222.152,46,- Kč.  
 

Kupní smlouvu mezi firmou SCREENSOFT, s.r.o. a obcí Těšany, k zakoupení 

elektronické úřední desky za 199.000,- Kč bez DPH.  

Žádost o Individuální dotaci pro RC Na myšáku - 40.000,- Kč na projekt "Aktivity 
plánovaného cyklu Těšanský kroj a jihomoravské tradice".   
 

Žádost o Individuální dotaci pro RC Na myšáku - 25.000,- Kč na běžný chod klubu.   

Žádost o Individuální dotaci pro Orel jednota Těšany - Jarní výlet na Vysočinu 5.000,- 

Kč.  

Žádost o Individuální dotaci pro Orel jednota Těšany - zakoupení pomůcek k 

celotáborové hře, vybavení tábora, odměny pro děti 15.000,- Kč. 

Žádost o Individuální dotaci pro Orel jednota Těšany - vyčištění táborových dek 

10.000,- Kč.   

 

 

 



RO projednala záměr společností AGRO Monet, které by mělo vést ke směně 

pozemků. Obec Těšany vlastní některé pozemky AGRO Monet a tyto by měly být 

směněny za jiné pozemky ve vlastnictví AGRO Monet, které leží mimo areál 

zemědělského družstva Těšany. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO Těšany bere na vědomí zprávu starosty bez výhrad. 

 

5. Zprávy výborů a komisí 

Ing. Jana Šnajdrová, předsedkyně finančního výboru – finanční výbor prověřil 
inventarizaci a stav majetku obce. Inventury proběhly bez závad. Škola vede 
inventarizaci ve výborném stavu, finanční výbor oceňuje jejich dobrou práci. 

Ing. Vojtěch Vymazal, komise ŽP – Komise životního prostředí se nesešla. 

Lic. Roman Viktorin, předseda kontrolního výboru, podává informaci, že kontrolní 
výbor byl odložen kvůli auditu na obci. 

Mgr. Radka Kučerková, předsedkyně kulturní komise touto formou podává informaci, 
že komise průběžně pracuje na všech kulturních akcích v obci, komise se sešla, 
naplánovala vítání občánků, setkání seniorů a jubilantů. Letos je v obci pět nových 
občánků a třicet devět jubilantů. Kulturní komise vybírá folklorní soubory na 
národopisné slavnosti, je zarezervovaná kapela Lácaranka. Zápis ze schůze je 
přílohou tohoto zápisu. 

 

Návrh na usnesení:  

ZO Těšany bere na vědomí zprávu z výborů a komisí. 

 

6. Diskuse, různé  

Starosta obce vyzval zastupitele a občany k diskuzi.  

Jaroslav Nádeníček se ptá, jestli parket budeme dělat až po Národopisných 

slavnostech. Starosta odpovídá, že ještě bude potřeba znovu zvážit potenciální změny 

oproti projektu, žulový parket nevypadá jako hezké řešení. Ještě je třeba projednat s 

Ing. Arch. Kubrickou. Priorita bude ale sladit harmonogram rekonstrukce kabin, 

parketu, stavebních povolení a slavností, aby se ideálně hned po národopisných 

slavnostech začalo s oběma rekonstrukcemi. 

 

 



Tomáš Gratcl připomíná, že zároveň je první priorita střecha školky, která se jako 

havarijní bude muset řešit akutně. 

Místostarosta doplňuje, že obec má stran výstavby několik dlouhodobých priorit – 

dobudovat místa pro parkovací lokality – okolo Maryše, pět míst před bytovkou. 

Projektovat Močilky – komunikaci. To ale závisí na stavu zatrubněného potoka, který 

bude nutné nejprve vyčistit a zjistit technický stav trubek a podle toho rozhodnout, jestli 

nebude nutné zároveň s komunikací řešit i potok. Povodí Moravy o objekt nemá zájem, 

zatrubněný potok je majetkem obce. 

Třetí návrh na projektování je ve Famíliích, kde ale zpevnění dílčí místní komunikace 

závisí na statických podmínkách. 

Jan Krakovič komentuje cestu nahoře nad Močilkami, kde je pod polní cestou trubka s 

menším průměrem, která se rychle zanáší a způsobuje povodňové stavy v Močilkách. 

Starosta dodává, že součástí problému je i pořezaný bioodpad v aleji. 

Příští zastupitelstvo se sejde v brzkém termínu kvůli projednání směny pozemků s 

AGRO Monet, a.s. 

 

7. Závěr 

Starosta poděkoval všem zastupitelům a přítomným občanům za účast. Ukončil 

zasedání ZO ve 19:42 hod. 

 

Zapsáno dne 10.3.2025 

 

...................................................    ........................................... 

                 Milan Strouhal                  Ing. Miroslav Zborovský 

                 starosta obce            místostarosta obce 

 

 

        ……………………..       …………………………….. 

            Jana Štelclová           Bc. Jaroslav Nádeníček 

      ověřovatel        ověřovatel 

 

Zapsal/a:  Mgr. Vladislava Vaněčková 


